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Protokół Nr XXXVI/10 
-------------------------------------------------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 30 sierpnia 2010 r.  
w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej 

 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Jasiński o godz. 840 

otworzył XXXVI sesję Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał zaproszonych gości, 

radnych, przedstawicieli samorządów wiejskich, kierowników jednostek, 

Burmistrza Dobrej – p. Andrzeja Piątkowskiego, z-cę Burmistrza Dobrej – p. 

Jacka Gajewskiego, Sekretarza Dobrej p. Stanisława Stasiaka, Skarbnika 

Dobrej – p. Beatę Kmieć. 

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński stwierdził, że na stan 15 radnych 

Rady Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 11 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1,2 i 3 

do protokołu. 

Protokołowała obrady – Ewa Zasiadczyk – inspektor UM w Dobrej. 

     Następnie wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński przedstawił porządek 

obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Dobrej.  

  

 Porządek obrad. 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu 

  7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej działalności międzysesyjnej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zaciągnięcia w roku 2010 kredytu inwestycyjnego na finansowanie 

inwestycji pn „Budowa kolektora deszczowego z wpustami 

ulicznymi w ciągu drogi powiatowej nr 4497P w miejscowości 
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Dobra – ul. Dekerta w ramach zadania pn. Budowa kanalizacji 

sanitarnej z przykanalikami i deszczowej z wpustami ulicznymi – 

etap VI cz. 2 w miejscowości Dobra” , „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 4500P Kaczki Mostowe – Wietchinin- Mikulice o 

długości 336 mb w m. Mikulice od km 5+357 do km 5+695 

„Przebudowa ulic Prusa i Konopnickiej w Dobrej”, „Przebudowa 

drogi w Mikulicach”.- projekt nr XXXVI/254/10  

2) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Dobra oraz 

szczegółowości planu dochodów i wydatków– projekt nr 

XXXVI/255/10 

3) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Dobra za I półrocze danego roku, informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 

o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I 

półrocze danego roku – projekt nr XXXVI/256/10  

4) regulaminu korzystania z zieleni miejskiej pn. Park Miejski przy ul. 

Parkowej i ks. Ludwika Sperczyńskiego w Dobrej – projekt nr 

XXXVI/257/10 

5) podziału samorządowej instytucji kultury pn. Miejsko – Gminny 

Ośrodek Kultury w siedzibą w Dobrej i utworzenia Centrum Kultury 

w Dobrej i Biblioteki Publicznej w Dobrej oraz nadania im 

statutów– projekt nr XXXVI/258/10 

6) zmiany budżetu na 2010 rok - projekt nr XXXVI/259/10 

            

   9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 10. Wolne wnioski. 

  11. Zamknięcie obrad. 

 

ad: 1, 2, 3.  

 

Jak wyżej. 
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ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 

 Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński poinformował, że protokół nr 

XXXV/10 poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej w dniu 06.08.2010 

r. był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz przed posiedzeniem Rady, 

wszyscy radni mogli zapoznać się z jego treścią i wnieść uwagi. 

 Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący wnioskował 

o przyjęcie „Protokołu nr XXXV/10” bez odczytywania. Po przeprowadzonym 

głosowaniu przewodniczący stwierdził, że protokół został jednogłośnie przyjęty 

przez Radę tj. na 11 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego 

przyjęciem głosowano 11 radnych, nie było głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się. 

 

ad: 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Radny Jan Grzelak zapytał co się dzieje z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej w Dobrej z Panem Pawłem Janickim, ponieważ jest nieobecny już na 

kilku sesjach. 

 Radny Wiesław Ignaczak zgłosił wyrwę w drodze powiatowej w 

Żeroniczkach trzeba to zgłosić. 

 Radny Jan Dzierdzicki poruszył sprawę szybkiej jazdy tirów przez ul. 

Kilińskiego i Dekerta, zapytał kiedy będzie postawiony foto-radar. 

 

 Przewodniczący poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych będą udzielone w pkt.10. 

ad: 6. 

        Sprawy Samorządu 

 

W sprawach samorządu głos zabrali: 

Pan Stanisław Sekura /soł. Zagaj/ –poruszył sprawę braku połączenia 

autobusowego dzieci dojeżdżających do szkół średnich, ponieważ zlikwidowano 
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autobusy. 

 

Pani Ewa Makówka /soł. Chrapczew/- poruszyła sprawę podłączenia 

gospodarstw do nowo położonej sieci wodociągowej we wsi Chrapczew, 

ponieważ zostało jedno gospodarstwo i co w takiej sytuacji. 

 

Pan Skonieczny sołt. Woli Piekarskiej ) poruszył sprawę przepustów na drodze 

powiatowej, na moście trzeba poprawić pozarywane emki. 

 

Pani Jadwiga Józefiak (Soł. Skęczniewa) zwróciła się z zapytaniem co z 

obiecaną lampą przy strażnicy w Skęczniewie kiedy będzie.  

Pan Waldemar Górski (Soł. Potworów) poruszył sprawę zarośnięcia drogi od 

oczyszczalni ścieków do Czajkowa, praz drogi powiatowej Potworów- 

Kawęczyn. 

 

Pan Józef Skonieczny (sołt. Woli Piekarskiej ) poruszył sprawę psa przybłędy 

we  Woli Piekarskiej. 
 

Pani Jadwiga Józefiak (Soł. Skęczniewa) również poruszyła sprawę 
wałęsających się psów. 
  

 Przewodniczący poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych będą udzielone w pkt.11. 

 

 ad: 7.  

Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 

 

Burmistrz Dobrej – p. Andrzej Piątkowski przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej za okres 16.06.2010 r. do 27.08.2010 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Dodatkowa poinformował, iż w międzyczasie odbyły się 2 sesje nadzwyczajne. 

Stwierdził, że nadal maleje liczba dzieci w naszych szkołach na rok szkolny 

2010/2011 przy Zespole Szkolno Przedszkolnym w Dobrej.  
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ad: 8. 

                               

Podjęcie uchwał 

 

1) zaciągnięcia w roku 2010 kredytu inwestycyjnego na finansowanie 

inwestycji pn „Budowa kolektora deszczowego z wpustami 

ulicznymi w ciągu drogi powiatowej nr 4497P w miejscowości 

Dobra – ul. Dekerta w ramach zadania pn. Budowa kanalizacji 

sanitarnej z przykanalikami i deszczowej z wpustami ulicznymi – 

etap VI cz. 2 w miejscowości Dobra” , „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 4500P Kaczki Mostowe – Wietchinin- Mikulice o 

długości 336 mb w m. Mikulice od km 5+357 do km 5+695 

„Przebudowa ulic Prusa i Konopnickiej w Dobrej”, „Przebudowa 

drogi w Mikulicach”. 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił o przedstawienie projektu 

uchwały Skarbnika Dobrej Panią Beatę Kmieć, która poinformowała o 

zaciągnięciu w roku 2010 kredytu inwestycyjnego w wysokości do 885.023,00 

zł (osiemset osiemdziesiąt pięć tysięcy dwadzieścia trzy  zł)  na finansowanie 

inwestycji pn.  

  „Budowa kolektora deszczowego z wpustami ulicznymi w ciągu drogi 

powiatowej nr 4497P w miejscowości Dobra – ul. Dekerta w ramach 

zadania pn. Budowa kanalizacji sanitarnej z  przykanalikami i deszczowej 

z wpustami ulicznymi – etap VI cz. 2  w miejscowości Dobra” , 

  „Przebudowa drogi powiatowej nr 4500P Kaczki Mostowe – Wietchinin – 

Mikulice o długości 336 mb w m. Mikulice od km 5+357 do km 5+695”, 

  „Przebudowa ulic Prusa i Konopnickiej w Dobrej”, 

  „Przebudowa drogi w Mikulicach”. 

Poinformowała również, że spłata kredytu wraz z należnymi odsetkami będzie 

następować z dochodów własnych budżetu gminy, tj. z podatku od 

nieruchomości od osób fizycznych i prawnych poczynając od 2011r. z  
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uwzględnieniem w planach budżetowych w latach obejmujących spłatę. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 11 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 11  

radnych, głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XXXVI/254/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

  

2) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Dobra 

oraz szczegółowości planu dochodów i wydatków. 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały Skarbnika Dobrej Panią Beatę Kmieć, która poinformowała, iż 

zgodnie z zapisami zawartymi w art. 235 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o 

finansach publicznych tryb prac nad projektem budżetu określający wymaganą 

szczegółowość projektu budżetu, terminy obowiązujące w toku prac nad 

projektem oraz wymogi dotyczące uzasadnienia i materiały informacyjne 

towarzyszące projektowi określa Rada  Gminy w formie uchwały, uwzględniając 

przepisy ustawy o finansach publicznych. 

     W związku z wejściem w życie dniem 01 stycznia 2010r. nowej ustawy o 

finansach publicznych zachodzi konieczność podjęcia uchwały w sprawie trybu 

prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Dobra oraz szczegółowości 

dochodów i wydatków budżetu w brzmieniu uwzględniającym przepisy ustawy.  

     Poinformowała również, iż uchwała określa: 

 wymaganą szczegółowość projektu budżetu, 

 terminy obowiązujące w toku prac nad projektem uchwały budżetowej, 
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 wymogi dotyczące uzasadnienia i materiały informacyjne, które 

Burmistrz przedłoży Radzie Miejskiej wraz z projektem uchwały 

budżetowej, 

 szczegółowość planu dochodów i wydatków. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 11 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 11 

radnych, głosów „przeciw” i  „wstrzymujących” – nie było. 

Uchwała Nr XXXVI/255/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 

6 do protokołu. 

 

3) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Dobra za I półrocze danego roku, informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji 

o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I 

półrocze danego roku 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił o przedstawienie projektu 

uchwały Skarbnika Dobrej Panią Beatę Kmieć, która poinformowała, iż 

powyższa uchwała określa zakres i formę informacji przygotowanej dla Rady 

Miejskiej w Dobrej oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zgodnie z art. 266 

ust. 1 ustawy o finansach publicznych zarząd jednostki samorządu 

terytorialnego przedstawia organowi stanowiącemu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej, w terminie do dnia 31 sierpnia: 

 informacje o przebiegu wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego za I półrocze, 
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 informacje o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o 

przebiegu realizacji przedsięwzięć, 

 informację o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury 

za I półrocze, uwzględniającą w szczególności stan należności i 

zobowiązań, w tym wymagalnych. 

      W związku z wejściem w życie z dniem 1 stycznia 2010 roku nowej ustawy 

o finansach publicznych należy zaktualizować podstawę prawną oraz zakres i 

formę informacji za I półrocze danego roku. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 11 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 11 

radnych, głosów „przeciw” i  „wstrzymujących” – nie było. 

Uchwała Nr XXXVI/256/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 

7 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący ogłosił 5 min przerwę. 

Wznawiając obrady po przerwie Wiceprzewodniczący przystąpił do 

realizacji dalszego porządku obrad. 

 

4) regulaminu korzystania z zieleni miejskiej pn. Park Miejski przy ul. 

Parkowej i ks. Ludwika Sperczyńskiego w Dobrej –  

  

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały Z-cę Burmistrza Dobrej Pana Jacka Gajewskiego, który 

poinformowała, iż wprowadza się regulamin korzystania z  zieleni miejskiej pn. 

Park Miejski przy ul. Parkowej i ks. Ludwika Sperczyńskiego w Dobrej, zwany 
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dalej Parkiem, i ustala się  graficzny wizerunek zasad obowiązujących w Parku i 

podaje się do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie go na obszarze 

terenów zielonych.  

Poinformował, również, że regulamin korzystania z  zieleni miejskiej pn. Park 

Miejski przy ul. Parkowej i ks. Ludwika Sperczyńskiego w Dobrej czynny jest 

codziennie od 6.30 do zachodu słońca i w skład wchodzą: 

I. Postanowienia ogólne 

II. Tereny zielone w parku 

III. Plac zabaw 

IV. Boisko sportowe do gry w koszykówkę 

V. Przepisy karne 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę większością głosów tj. 

na 11 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem 

głosowało 11 radnych, głosów „przeciw” - i  „wstrzymujące” – nie było  . 

Uchwała Nr XXXVI/257/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 

8 do protokołu. 

 

5) podziału samorządowej instytucji kultury pn. Miejsko – Gminny 

Ośrodek Kultury w siedzibą w Dobrej i utworzenia Centrum Kultury w 

Dobrej i Biblioteki Publicznej w Dobrej oraz nadania im statutów. 

 

 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały Z-cę Burmistrza Dobrej Pana Jacka Gajewskiego, który 

poinformowała, iż Rada Miejska w Dobrej w dniu 29 marca 2010r.  podjęła 
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uchwałę Nr XXXI/236/10 o zamiarze podziału samorządowej instytucji kultury 

– Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury z siedzibą  w Dobrej  na Miejsko – 

Gminny Ośrodek Kultury z siedzibą w Dobrej  i  Bibliotekę Publiczną w Dobrej.  

Burmistrz Dobrej celem wykonania uchwały w dniu 31 marca 2010r.  

poinformował mieszkańców gminy  o zamiarze i przyczynach podziału  poprzez 

umieszczenie informacji na stronie internetowej gminy Dobra oraz z siedzibie 

Urzędu.  

Wobec upływu 3 miesięcznego okresu wynikającego z art. 18 ust. 2 ustawy                                

o organizowaniu działalności kulturalnej organizator uprawniony jest do 

podjęcia uchwały dokonującej ostatecznie podziału wraz z wydaniem aktu o 

podziale oraz przyjęciem statutów powstałych w wyniku podziału instytucji 

kultury. 

W okresie od dnia 1.04.2010r. tj. podania do wiadomości publicznej informacji 

o zamiarze  podziału i jego przyczynach do dnia 30 lipca 2010r.  Organizator 

nie otrzymał żadnej informacji podającej krytyce planowane działania.     

Istniejący dotychczas stan faktyczny był sprzeczny z obowiązującym prawem. 

Przepis art. 13 ust. 7 ustawy z dnia 27 czerwca 1997 r. o bibliotekach (Dz. U. 

Nr 85, poz. 539 z późn. zm.), który stanowi, iż: „Biblioteki publiczne nie mogą 

być łączone z innymi instytucjami oraz z bibliotekami szkolnymi i 

pedagogicznymi”. Natomiast zgodnie z art. 19 ustawy o bibliotekach Gmina 

organizuje i prowadzi   co najmniej jedną gminną bibliotekę publiczną.  

Gminna biblioteka publiczna winna działać jako samorządowa jednostka 

organizacyjna, funkcjonująca w formie instytucji kultury, finansowana z 

budżetu gminy jedynie za pomocą dotacji. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę większością głosów tj. 
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na 11 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem 

głosowało 11 radnych, głosów „przeciw” - i  „wstrzymujące” – nie było  . 

Uchwała Nr XXXVI/258/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 

9 do protokołu. 

 

6) zmiany budżetu na 2010 rok 

  Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił Skarbnika Dobrej p. Beatę Kmieć 

o przedstawienie zmian do budżetu na 2010 r, która poinformowała, że oprócz 

zmian które zostały omówione na komisjach dokonuję się następujących zmian 

zwiększa się plan dochodów budżetu o kwotę 52.616.00,00 zł, z tego:  

- Dz. 700 rozdz. 70005 § 0770 o kwotę 18.418,48 zł – wpływy z tyt. 

odpłatnego nabycia prawa własności, 

- Dz. 750 rozdz. 75023 § 0920 o kwotę 5.556,52 zł – pozostałe odsetki – 

odsetki od środków na lokatach bankowych 

- Dz. 852 rozdz. 85214 § 2030 o kwotę 3.850,00 zł – zwiększenie dotacji 

celowej od  Wojewody Wielkopolskiego na dofinansowania wypłaty zasiłków 

okresowych, 

- Dz. 852 rozdz. 85216 § 2030 o kwotę 8.087,00 zł – zwiększenie dotacji 

celowej od Wojewody Wielkopolskiego na dofinansowanie wypłat zasiłków 

stałych, 

Zwiększa się plan wydatków: 

- Dz. 010 rozdz. 01041 § 6058 o kwotę 25.000,00 zł – inwestycja pn. 

„Poprawa jakości życia mieszkańców gminy Dobra poprzez remont świetlicy 

położonej przy ul. Dekerta w m. Dobra” realizowana z udziałem środków z Unii 

Europejskiej. 

- Dz. 010 rozdz. 01041 §6059 o kwotę 24.997,26 zł –  inwestycja pn. 

„Poprawa jakości życia mieszkańców gminy Dobra poprzez remont świetlicy 

położonej przy ul. Dekerta w m. Dobra” realizowana z udziałem środków z Unii 

Europejskiej. 

- Dz. 754 rozdz. 75412 §4210 o kwotę 2.000,00 zł – zakup materiałów i 

wyposażenia dla jednostek OSP z terenu gminy Dobra. 

- Dz. 926 rozdz. 92605 §2820 o kwotę 6.000,00 zł – dotacja dla stowarzyszeń 

na dofinansowanie zadań realizowanych na rzecz mieszkańców gminy Dobra w 

zakresie kultury fizycznej i sportu w 2011 roku. 

Zmniejsza się plan wydatków o kwotę 54.997,26 zł z tego: 

- Dz. 010 rozdz. 01041 §4270 o kwotę 49.997,26 zł – zmniejszenie wydatku 

na paragrafie remontowym w związku z otrzymaniem dofinansowania w 
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ramach PROW na lata 2007-2013 na operację pn. „Poprawa jakości życia 

mieszkańców gminy Dobra”. 

- Dz. 921 rozdz. 92195 §4810 o kwotę 5.000,00 zł – wycofanie się z zamiaru 

ogłoszenia konkursu w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowgo. 

   

Nie zgłoszono zapytań.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę większością głosów tj. 

na 11 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem 

głosowało 11 radnych, głosów „przeciw” - i  „wstrzymujące” – nie było  . 

Uchwała Nr XXXVI/259/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

 

ad: 9. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

- w sprawie nieobecności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej Pana 

Pawła Janickiego poinformował, przebywa na zwolnieniu chorobowym, 

ponieważ ma problemy ze zdrowiem. 

- odnośnie wyrwy w drodze powiatowej Ugory – te wszystkie informacje 

przekazywane są w tym samym dniu do Starostwa i w niedługim czasie 

zostaną wyrównane.  

- w sprawie oznaczeń miejscowości – montowane są tylko znaki, które mają 

wpływ na bezpieczeństwo, ponieważ Starostwo nie posiada już środków 
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finansowych na tablice informacyjne. 

- w sprawie ul. Kilińskiego – za pośrednictwem Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad w Poznaniu, dzięki Panu kierownikowi Stacherskiemu 

udało się ściągnąć foto-radar, który był zdemontowany z jakiejś miejscowości i 

jak będzie doprowadzony do stanu kiedy będzie można go zamontować jest 

kilka propozycji w którym miejscu: 

- od strony Sieradza przy cmentarzu Żydowskim 

- za skrzyżowaniem drogi na Głuchów 

W sprawie interpelacji sołtysów: 

- w sprawie polikwidowanych autobusów stwierdzono, że jest to zadanie PKS-u 

i gminy nie będą współfinansować dojazdów autobusowych, ponieważ 

najbardziej kompetentnymi instytucjami są Zespół Szkół Publicznych w 

Kaczkach, oraz Technikum w Turku, które podlegają pod Starostwo. 

- odnośnie zapytania Pani Makówki, wyjaśnił, że wielokrotnie informował iż 

dokumentacje na ta inwestycję przygotował Międzygminny Związek 

Wodociągów i Kanalizacji w Koninie i nie mieliśmy na to wpływu. 

- odnośnie przepustu sprawa zostanie przekazana do Starosty oraz do 

dyrektora Szczepaniaka, 

 - odnośnie lampy w Skęczniewie wyjaśnił, że będzie zamontowana, ale 

czekamy na informację od Pana Mariusza Wasilewskiego ze Spółki Oświetlenie 

Uliczne i Drogowe. 

- odnośnie oczyszczenia drogi do Potworowa, sprawa będzie zgłoszona do 

Starostwa i do dyr. Szczepaniaka, natomiast drogę od oczyszczalni do 

Czajkowa będzie oczyszczać grupa osób na pracach interwencyjnych. 

ad: 10 

Wolne wnioski 

 

Na zaproszenie Pana Burmistrza przedstawiciel firmy „ELEKTROWNIE 

WIATROWE” przedłożyli opinię w sprawie studium wykonalności dot. terenów 

wiatrowych. 

Burmistrz Dobrej Andrzej Piątkowski zaprosił radnych oraz sołtysów na 

spotkanie, które odbędzie się 11 września o godz. 1800. 
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ad: 11. 

Zamknięcie obrad. 

 

 

W związku z tym, że porządek XXXVI sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 

wyczerpany przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o godz. 1050 

zakończył obrady XXXVI sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w 

obradach. 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

(Nagrany przebieg sesji znajduje się w biurze Rady i będzie przechowywany 

przez okres 5 lat). 

 

    Protokółowała:                                           Przewodniczył: 

                                                                                   Wiceprzewodniczący                         

        I n s p e k t o r                    Rady Miejskiej 

       /-/ Ewa Zasiadczyk                                 /-/ Kazimierz Jasiński  


